
PROTOKÓŁ Nr V/2019

z przebiegu V sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu 24 stycznia 2019  r.

od godziny 1200 do 1325 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Kamil Bąk -  podinspektor ds. oświaty, zdrowia, kultury i sportu

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku.

Inni goście:

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

6. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 
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7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą „Samorządowa Administracja Mieszkaniowa

w Wyrzysku” w celu przekształcenia w jednostkę budżetową pod nazwą „Jednostka

Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku”;

2) uchwalenia statutu Jednostki Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku;

3) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu w trybie bezprzetargowym na czas

oznaczony do 3 lat z dotychczasowymi najemcami nieruchomości;

4)  wystąpienia  Gminy  Wyrzysk  ze  stowarzyszenia  Organizacja  Turystyczna  Północnej

Wielkopolski DOLINA NOTECI;

5) zarządzenia wyborów do Zarządów Osiedli na terenie miasta Wyrzyska;

6) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Auguścin;

7) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Bąkowo;

8) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Dąbki;

9) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Dobrzyniewo;

10) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Falmierowo;

11) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Glesno;

12) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Gromadno;

13) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Karolewo-Wiernowo;

14) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Konstantynowo;

15) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Kościerzyn Wielki;

16) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Kosztowo;

17) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Młotkówko;

18) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Osiek nad Notecią;

19) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Polanowo;

20) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Rzęszkowo;

21) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Ruda;

22) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Wyrzysk Skarbowy;

23) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Żuławka

24) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Żelazno;

25) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku za 2018 rok.

8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

9.  Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                               

10.  Wolne głosy.
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11.  Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Roman Łuka. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Następnie Przewodniczący R. Łuka powiedział, że przed kilkunastoma dniami w Gdańsku doszło

do przerażającej tragedii.  Śp. Paweł Adamowicz długoletni Prezydent Gdańska został  bestialsko

zamordowany w chwili,  gdy czynił  dobro na rzecz innych ludzi,  gdy działał  na rzecz Wielkiej

Orkiestry  Świątecznej  Pomocy,  której  był  wierny  od  samego  początku.  Człowiek  niezwykle

odważny, mądry i tolerancyjny, do reszty oddany Gdańskowi i gdańszczanom. Dzisiaj wiele słychać

o wszelkiego rodzaju niegodziwościach,  które miały i  mają miejsce w Polsce. Następnie dodał,

że  jako  radny,  jako  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  deklaruje,  że  będzie  robił

wszystko, aby u nas, również na sesjach nie dochodziło do mowy nienawiści, aby nie używano

języka  pogardy,  aby  nikogo  nie  obrażano  i  nie  poniżano,  aby  nie  dochodziło  do  zachowań

agresywnych. Nikt, szczególnie radni nie mogą być obojętni na zło wyrządzane innym. Uważa,

że  wszyscy  radni  są  to  winni  całej  wspólnocie  samorządowej  gminy  Wyrzysk,  a  także

Śp. Prezydentowi Gdańska i innym skrzywdzonym osobom. Następnie Przewodniczący poprosił

o powstanie i uczczenie minutą ciszy Śp. Pawła Adamowicz – Prezydenta Gdańska. 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

15 radnych, tj.  100 % ustawowego składu organu.  

Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad  i  następnie  zapytał,

czy do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Radny Stefan Wełniak powiedział, że chciałby wnieść do porządku obrad uchwałę nr 1/2019 Klubu

Radnych Rady Miejskiej w Wyrzysku „Zadbajmy o Gminę”, który na swym posiedzeniu w dniu

24  stycznia  2019  r.  podjął  decyzję  o  wykluczeniu  radnego  Ryszarda  Janowiaka  ze  składu

osobowego klubu Radnych „Zadbajmy o  Gminę”.  Decyzja  została  poparta  większością  głosów

członków klubu. Zgodnie z statutem Rady Miejskiej  w Wyrzysku  § 92 ust.  3 Przewodniczący

Klubu  niezwłocznie  informuje  Przewodniczącego  Rady  o  zmianie  składu  osobowego  klubu.

Alina  Chełkowska  –  Radca  Prawny powiedziała,  że  jest  to  informacja  dotycząca  tego,  aby  na
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kolejnych posiedzeniach przegłosować projekt uchwały sporządzony na podstawie tej informacji

o uzupełnieniu składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że jest uchwała Klubu o wykluczeniu z Klubu radnego Ryszarda

Janowiaka i stan osobowy zmienił się o tę osobę.

Alina Chełkowska – Radca Prawny  powiedziała, że na kolejnym posiedzeniu będzie ta kwestia

debatowana zgodnie z procedurą wynikającą z Statutu, zgodnie z uchwałą Klubu Radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał,  czy  zatem radny Stefan  Wełniak  wycofuje  swój  wniosek co  do

wniesienia do porządku obrad uchwały?

Radny Stefan Wełniak  powiedział, że przedłożył ten dokument ponieważ zgodnie z Statutem jak

najwcześniej należy przedłożyć Przewodniczącego Rady informację o składzie osobowym Klubu

i składa to na sesji. 

Przewodniczący Rady powiedział, że na następnej sesji będzie procedowana ta kwestia. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia

protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która odbyła się 28.12.2018 r

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Ad.  5  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.
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Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

Ad. 6 Wystąpienia radnych rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile powiedział, że IV sesja Rady Powiatu odbędzie się

dzisiaj o godz. 17:00. Wczoraj odbyło się posiedzenie Komisji Infrastruktury i Finansów w sprawie

materiałów  sesyjnych.  Czuje  się  w  obowiązku  przekazać  bardzo  pozytywną  informację  dla

mieszkańców  gminy  Wyrzysk  jak  i  ościennych  gmin  w  zakresie  pomocy  dla  spółki  Szpital

Powiatowy w Wyrzysku. Jeszcze nie została podjęta uchwała, natomiast czuje się w obowiązku

przekazać takie informacje, gdyż w porządku obrad są zmiany w budżecie, w których jest zapisane

zmniejszenie  rezerwy  celowej  na  uzupełnienie  wydatków bieżących  jednostek  organizacyjnych

powiatu  pilskiego  o  kwotę  503.720,00  zł.  W  tym  na  zabezpieczenie  środków  dla  Szpitala

Powiatowego  w Wyrzysku  jest  kwota  405.720,00  zł,  jest  to  w  projekcie  ale  analizując  opinie

poszczególnych komisji jak i również to, że zmiany proponowane są przez Zarząd Powiatu uważa,

że na 99,9% ta uchwała co do tej kwoty zostanie przez Wysoką Radę podjęta. Wcale nie znaczy to,

że szpital poprzez dofinansowanie tej kwoty znajdzie się w lepszej sytuacji. Po audycie okaże się

jakie będą straty Szpitala Powiatowego w Wyrzysku, szpitala pilskiego jak również sytuacja całej

służby zdrowia w kraju. Na sesji będzie również podejmowana uchwała w sprawie godzin pracy

aptek  ogólnodostępnych  w powiecie  pilskim,  głównie  tyczy  się  to  aptek  z  terenu  miasta  Piły.

Chodzi o możliwości nabywania leków w dni wolne od pracy, w godzinach późno wieczornych.

W  planie  pracy  komisji  na  miesiąc  kwiecień  jest  zaopiniowanie  informacji  pod  obrady  sesji

dotyczącej  aktualnej  sytuacji  na  drogach  powiatowych  oraz  zamierzeń  inwestycyjnych

i  remontowych.  Na komisji  proponował,  aby zrobić  to  w marcu.  Większość  członków komisji

łącznie z członkami Zarządu stwierdzili, że może to być za wcześnie, gdyż nie wiadomo jakie będą

warunki pogodowe więc byłoby trudno oceniać stan dróg gdyby był to jeszcze okres przymrozków.

Proponował również by tę tematykę rozbić na dwa elementy: sytuacja na drogach oraz zamierzenia

remontowe i  inwestycyjne  można  robić  niekoniecznie  łącznie  z  tą  informacją.  Dotychczasowo

często  środki  gminy  przeznaczały  w  odpowiednim  udziale,  na  przykładzie  gminy  Wyrzysk.

Okazywało się niestety, że czas na przeprowadzenie przetargu był taki, że nie szło tego zrealizować

w danym roku, a jedną z przyczyn było to, że zbyt późno zajmowano się inwestycjami. Takie było

jego odczucie z doświadczenia. 

Radny Stefan Wełniak zapytał, czy w budżecie powiatu na ten rok są ujęte inwestycje, które mają

być  realizowane  przez  powiat  na  terenie  gminy  Wyrzysk?  Następnie  powiedział,  że  radny
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wyprzedził  trochę  jego  pytanie  m.in.  o  dotacje  na  Szpital  Powiatowy  w  Wyrzysku.  Kwota

405.720,00 zł,  jest  to pokaźna suma i  można się cieszyć,  że szpital  będzie funkcjonował dalej.

Oglądając ostatnio sesję sejmiku wojewódzkiego byli radni, którzy zabiegali o to i zwrócili się do

Marszałka  o  wzięcie  pod  swoje  skrzydła  szpitala  w  Pile,  gdyż  powiat  nie  jest  w  stanie  tego

udźwignąć. Zabiegał o to radny Czerwiński i radna Mirosława Rutkowska-Krupka. Radni sejmiku

wojewódzkiego udzielają się w tym kierunku. Następnie powiedział, że ma prośbę, aby na drodze

powiatowej na ul. Leśnej w Osieku nad Notecią zrobiono kosmetykę drzew, bo są duże gałęzie,

a wiosną nie można będzie tego zrobić. Prosiłby również o to, aby coś zrobić z rowem, który został

pogłębiony i w jednym miejscu zalega woda, a  w takim okresie woda gnije i są  brzydkie zapachy. 

Stefan  Rymer  –  Radny  Rady  Powiatu  w  Pile powiedział,  że  w  budżecie  dotychczasowym

oraz zmianach, które przewiduje się na tej sesji nie ma żadnych inwestycji na terenie nie tylko

gminy Wyrzysk ale i innych gmin. Jedyna inwestycja, która jest zapisana jest to droga Śmiłowo –

Kaczory, kwota 6.000.000,00 zł, z tego przewidywane jest pozyskanie środków 50% od Wojewody

i 50% powiat jako udział własny.  Proponuje się, aby 2.500.000,00 zł przeznaczyć na realizację

zadania z sprzedaży nieruchomości w Nieżychowie. Jeżeli nie uda się tych środków pozyskać z tej

sprzedaży to  znajdzie  się  je  w innych środkach.  Dopełnienie  ma być zabezpieczone z  rezerwy

budżetowej.  Jest  to  jedyna  inwestycja  zapisana  w  budżecie  powiatu.  Następnie  radny  dodał,

że ma nadzieję, iż w miesiącu kwietniu z informacji będzie wynikało jakie założenia ma powiat

zarówno co do remontów i inwestycji i prosiłby do tego momentu poczekać. Wstępnie rozmawiał

z  Panią  Burmistrz,  która  zadeklarowała,  że  gmina  Wyrzysk  podtrzymuje  zasadę  partycypacji

w środkach pół na pół, głównie dotyczy to chodników.  Budowa chodników powinno być to typowe

zadanie powiatowe ale dla dobra sprawy poświęca się połowę środków, aby mieszkańcy gminy

Wyrzysk  byli  zadowoleni.  Następnie  odniósł  się  co  do  przejścia  Szpitala  Powiatowego  do

Samorządu Wojewódzkiego. Nie wie, czy takie rozmowy Radni Sejmiku prowadzili z gospodarzem

powiatu, a więc z Panem Starostą czy Zarządem, bo w pierwszej kolejności trzeba rozmawiać jakie

jest  stanowisku Zarządu,  jakie  są  propozycje  i  wtedy można dopiero  rozmawiać  na  komisjach

i następnie na sesji. Pamięta, że były już takie propozycje, aby Pan Marszałek przejął szpital w Pile

i  odpowiedz była prosta,  aby oddłużyć szpital i  wtedy rozważy co do dalszego trybu przejęcia,

nie wie jak jest na dzisiaj. Sprawa obcinki gałęzi powinna być na wszystkich drogach powiatowych.

Jego  zdaniem  powinna  być  dokonana  wizja  po  to,  żeby  wspólnie  ustalić  gdzie  jest  potrzeba

dokonania  takich  elementów.  Poprosi  Pana  Dyrektora  Zarządu  Dróg,  aby  rozważył  i  umówił

się z Panią Burmistrz na wizję celem wspólnego ustalenia potrzeb przy udziale sołtysów. 

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział, że z tego co radny wspomniał o inwestycjach wynika,

że radni z okolic Piły są bardzo aktywni. Lobby jest mocne i  jak słychać droga z Śmiłowa do
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Kaczor ma być wykonana. Następnie powiedział, że ma prośbę, aby również razem z pozostałymi

radnymi z gminy starali się jak najwięcej uczynić w tym kierunku, a wiadomo, że chodzi o drogi

powiatowe głównie z Wyrzyska do Polanowa, drogę powiatową z Osieka nad Notecią, ul. Leśną,

drogę z Wyrzyska do Glesna jak również do Kościerzyna. 

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu powiedział, że jeżeli chodzi o drogę Śmiłowo – Kaczory to,

to nie radni miasta Piły. Radni miasta Piły na pewno nie są tak bardzo tą drogą zainteresowani,

natomiast zostało to zapisane w budżecie w 2019 roku. Ten budżet konstruuje Zarząd i on nie zna

historii skąd się wzięła ta inwestycja. Nie zna również stanu technicznego tych dróg. Zapis taki

znalazł się w budżecie bo większość decyduje o tym co się w nim znajdzie. W pełni popiera pogląd

Pana Przewodniczącego. Skład radnych powiatowych z gminy Wyrzysk co do jednej osoby jest

płynny.  Jeżeli  zostanie  w  pełni  wyjaśniona  sprawa  Pana  Prezesa  to  wtedy  można  spotkać  się

i  rozmawiać,  natomiast  wstępne  rozmowy  były  bez  względu  czy  ktoś  jest  z  Porozumienia

Obywatelskiego, czy z Porozumienia dla nich gmina Wyrzysk będzie bardzo ważna dlatego, że tu

mieszkają.  Z  Panią  Burmistrz  już  rozmawiał,  że  drogę  wojewódzką  zrobiono  z  jednej  strony,

zrobiono z drugiej strony, a środek zostawiono. 

Radny  Piotr  Banach zapytał,  co  z  salą  gimnastyczną  i  całą  infrastrukturą  przy  szkole

w Nieżychowie?

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile powiedział, że  w projekcie zmian budżetowych jest

zapisana  sprzedaż  szkoły  w  Nieżychowie,  dotyczy  to  wszystkich  obiektów  i  całych  gruntów,

które  przynależą i  stanowią własność powiatu.  Nie jest  to  podjęta  decyzja o sprzedaży,  jest  to

sygnał  co  zamierza  zrobić  Zarząd  w  tym  kierunku.  Na  wczorajszej  komisji  bardzo  długo

dyskutowali. Skwitowane zostało to tak, iż gdy będzie projekt uchwały o sprzedaży to wtedy będzie

się rozważało różne warianty i stanowiska. Taka uchwała jeżeli zostanie podjęta będzie stanowiła

podstawę do rozpoczęcia całej  procedury związanej ze sprzedażą.  Jest  to sygnał,  który radnych

powiatowych również zaniepokoił. Okazuje się, że do wpisania do zmian budżetowych wcale nie

musi być uchwala o sprzedaży, a można zapisać kwoty ze sprzedaży. Jaki będzie efekt końcowy

tego nikt nie wie. Projektodawcą projektu jest Zarząd, kolejny etap komisje i uchwała Rady. Nawet

uchwała Rady, która może być pozytywna nie gwarantuje tego, że obiekt zostanie zbyty. Jest to

dość specyficzny obiekt i czy od razu znajdzie się nabywca trudno przewidzieć. Jest to problem dla

właściciela co dalej z tym obiektem, bo ilość uczniów jest tam minimalna, zresztą jak w większości

szkół  ponadgminazjalnych,  ponieważ wszędzie jest  spadek demograficzny.  Radny dodał,  że  ma

możliwość  rozmowy z  Burmistrzem Białośliwia  ale  wątpi,  że  będzie  chciał  on  wziąć  na  swój

garnuszek tak duże obiekty, które wymagają nakładów. 
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Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  w  ubiegłej  kadencji  było  planowane  przejście  dla

pieszych  zlokalizowane  na  drodze  powiatowej  w  Osieku  nad  Notecią  na  ul.  Dworcowej,

na skrzyżowaniu z ulicą Wyrzyską. Miało być to wykonane jesienią, ale nic się nie dzieje. Radny

zapytał, czy jest to jeszcze planowane?

Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu w Pile powiedział, że jest to nie jedyne zadanie, które gdzieś

było wpisane, gdzie gmina deklarowała środki ale tego nie wykonano. Na dzisiaj nigdzie tego nie

ma. Jeżeli będą o tej informacji rozmawiali na pewno ten temat poruszy. Jak i na pewno wróci do

ul. Podgórnej bo na ostatniej sesji Pan Starosta powiedział, że bardzo dobrze było by, aby na całą

kadencję opracować zadania na drogach, które należałoby w poszczególnych latach realizować.

Dzisiaj działa się na zasadzie koła ratunkowego. Lepiej planować to z wizją i wtedy nawet łatwiej

rozmawiać z mieszkańcami, pod jednym warunkiem, że jeżeli to zostanie zapisane i nie nastąpią

wyjątkowe sytuacje to należy tego harmonogramu przestrzegać. 

Radny Krzysztof  Bartkus powiedział,  że  prosi  o  obcięcie  krzaków z Kosztowa do Rzęszkowa.

Jesienią  zrobiono  wycinkę  do  połowy i  te  gałęzie  leżą  do  dziś.  Na  tej  drodze  również  rośnie

10 topoli, których gałęzie haczą o autobus szkolny. Korzenie tych topoli wybiły na poprzek drogi

progi i bardzo źle się jedzie. 

Stefan Rymer – Radny rady Powiatu w Pile powiedział, że są fachowcy od dróg i przyrody i niech

tak to zrealizują, aby mieszkańcy byli zadowoleni. 

Radny  Mateusz  Jaremko powiedział,  że  Pan  Przewodniczący  tak  skrupulatnie  wymienił  drogi

powiatowe,  jednakże  zapomniał  o  wizytówce,  która  biegnie  przez  Żelazno,  jest  to  wjazd  od

województwa kujawsko – pomorskiego i o drodze przez Konstantynowo. Poruszał ten temat na

sesji grudniowej jednakże do dnia dzisiejszego nie dostał żadnej odpowiedzi dlatego ma pytanie,

czy coś się zmieniło, że powiat odpowiada na pytania radnych? Następnie dodał, że przypomni

Panu  Radnemu,  że  prosił  o  dokończenie  prac  w  miejscowości  Żelazno,  o  zjazdy

oraz o zrównanie poboczy w Konstantynowie, odkrycie asfaltu, który jest przykryty. Przez wiele lat

nie było to robione, droga by się poszerzyła i byłoby o wiele bezpieczniej. 

Radny Stefan Rymer – Radny Rady Powiatu powiedział, aby radny był cierpliwy, ponieważ I sesja

odbyła się w listopadzie, II w grudniu i był to okres rozruchu. Teraz zacznie się normalna praca.

Zwróci na to uwagę Panu Dyrektorowi. Sprawa Konstantynowa i napływ piasku z pól to bardzo

ważna sprawa jak również Żelazno.  Następnie radny zapytał sołtysa Gromadna, czy w Gromadnie

poprawiono zjazdy?

Roman  Kowalski  –  Sołtys  Gromadna powiedział,  że  otrzymał  odpowiedz,  iż  jest  to  w  myśl

przepisów, które obowiązują i zmiany nie będzie. 
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Przewodniczący  Rady  R.  Łuka powiedział,  że  nic  się  nie  zmieniło  jeśli  chodzi  o  wypisy

z protokołów. Trafiły do powiatu. Do niego żadna odpowiedz też nie przyszła. Rzeczywiście uszło

mu uwadze i nie wymienił tych dróg, o których powiedział radny Mateusz Jaremko.

Stefan  Rymer  –  Radny  Rady  Powiatu  w  Pile powiedział,  że  prosiłby  jeden  egzemplarz  do

wiadomości wyciąg z protokołu. Zgodnie z zasadami w administracji odpowiadając radnemu, radny

powiatowy, który dostał do wiadomości też powinien dostać tą odpowiedz. Dla niego jest to o tyle

pomocne, że cały czas może pilotować co się w danej sprawie dzieje. 

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział, że on również uważa, że może to usprawnić pracę. 

Ad. 7   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) likwidacji zakładu budżetowego pod nazwą „Samorządowa Administracja Mieszkaniowa

w  Wyrzysku”  w  celu  przekształcenia  w  jednostkę  budżetową  pod  nazwą  „Jednostka

Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku”;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie likwidacji zakładu budżetowego

pod  nazwą  „Samorządowa  Administracja  Mieszkaniowa  w  Wyrzysku”  w  celu  przekształcenia

w  jednostkę  budżetową  pod  nazwą  „Jednostka  Gospodarki  Komunalnej  w  Wyrzysku”:  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
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ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/50/2019, która stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

2) uchwalenia statutu Jednostki Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie uchwalenia statutu Jednostki

Gospodarki Komunalnej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/51/2019, która stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

3) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu w trybie bezprzetargowym na czas

oznaczony do 3 lat z dotychczasowymi najemcami nieruchomości;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

kolejnych umów najmu w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony do 3 lat z dotychczasowymi

najemcami nieruchomości.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/52/2019, która stanowi

załącznik nr 6 do protokołu.

4)  wystąpienia  Gminy  Wyrzysk  ze  stowarzyszenia  Organizacja  Turystyczna  Północnej

Wielkopolski DOLINA NOTECI;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z tym Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie wystąpienia Gminy Wyrzysk

ze  stowarzyszenia  Organizacja  Turystyczna  Północnej  Wielkopolski  DOLINA  NOTECI.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/53/2019, która stanowi

załącznik nr 7 do protokołu.
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5) zarządzenia wyborów do Zarządów Osiedli na terenie miasta Wyrzyska;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

Zarządów Osiedli na terenie miasta Wyrzyska.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/54/2019, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

6) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Auguścin;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.
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W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Auguścin.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/55/2019, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

7) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Bąkowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.
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Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Bąkowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/56/2019, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.

8) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Dąbki;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Dąbki.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/57/2019, która stanowi

załącznik nr 11 do protokołu.

9) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Dobrzyniewo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Dobrzyniewo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/58/2019, która stanowi

załącznik nr 12 do protokołu.

10) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Falmierowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 
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W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Falmierowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/59/2019, która stanowi

załącznik nr 13 do protokołu.

11) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Glesno;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Glesno.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/60/2019, która stanowi

załącznik nr 14 do protokołu.

12) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Gromadno;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Gromadno.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz
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Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/61/2019, która stanowi

załącznik nr 15 do protokołu.

13) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Karolewo-Wiernowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Karolewo – Wiernowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

20



W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/62/2019, która stanowi

załącznik nr 16 do protokołu.

14) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Konstantynowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Konstantynowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/63/2019, która stanowi

załącznik nr 17 do protokołu.

15) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Kościerzyn Wielki;
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Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Kościerzyn Wielki.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/64/2019, która stanowi

załącznik nr 18 do protokołu.

16) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Kosztowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.
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Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Kosztowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/65/2019, która stanowi

załącznik nr 19 do protokołu.

17) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Młotkówko;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Młotkówko.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/66/2019, która stanowi

załącznik nr 20 do protokołu.

18) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Osiek nad Notecią;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Osiek nad Notecią. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/67/2019, która stanowi

załącznik nr 21 do protokołu.

19) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Polanowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 
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W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Polanowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/68/2019, która stanowi

załącznik nr 22 do protokołu.

20) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Rzęszkowo;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Rzęszkowo.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/69/2019, która stanowi

załącznik nr 23 do protokołu.

21) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Ruda;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Ruda.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/70/2019, która stanowi

załącznik nr 24 do protokołu.

22) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Wyrzysk Skarbowy;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Wyrzysk Skarbowy.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.
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W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/71/2019, która stanowi

załącznik nr 25 do protokołu.

23) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Żuławka

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Żuławka.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/72/2019, która stanowi

załącznik nr 26 do protokołu.

24) zarządzenia wyborów do organów sołectwa Żelazno;
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Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  do

organów sołectwa Auguścin.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/73/2019, która stanowi

załącznik nr 27 do protokołu.

25) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku za 2018 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczących  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.
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Radny  Leszek  Matuszewski  powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  br.

Komisja  Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały.  Natomiast Komisja

Rolnictwa i Ochrony Środowiska opowiedziała się następująco: 3 członków komisji „za” oraz 1

członek „wstrzymał się” od głosu. 

Radny Piotr  Banach  powiedział,  że  na wspólnym posiedzeniu  w dniu  22  stycznia  br.  Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  oraz  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję.

Radny Leszek Matuszewski powiedział, że prosi o wprowadzenie autopoprawki i wykreślenie na

ostatniej  stronie  sprawozdania  zdania:”  „W  okresie  objętym  sprawozdaniem  zespół  kontrolny

Komisji Rewizyjnej nie stwierdził nieprawidłowości w toku przeprowadzonych kontroli”.

W związku  z  tym  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  zaproponowanej

autopoprawki.  

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

Następnie  Przewodniczący  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku za 2018 rok. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,
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Leszek  Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Łukasz

Aleksander Napierała, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

W obecności 15 radnych  - 15 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr V/74/2019, która stanowi

załącznik nr 28 do protokołu.

Ad. 8 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  podejmował  żadnych

działań i umożliwił pozostałym Radnym zabranie głosu.

Dyskusji nie podjęto.

 Ad. 9 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.

 Dyskusji nie podjęto.         

                                  

 Ad. 10 Wolne głosy.

Radny Stefan Wełniak powiedział,  że na ostatniej sesji była dyskutowana sprawa odnośnie dnia

sesji. W ubiegłej kadencji były sesje w piątki o godz. 14:00, a więc można było sobie ustalić plan,

natomiast  poniedziałki  i  wtorki  były  komisje.  Przewodniczący  Rady  mówił  na  ostatniej  sesji,

że będzie to dalej kontynuowane i prosiłby, aby w taki sposób było to robione. Od mieszkańców

jego okręgu,  czyli  ul.  Bohaterów ma pytanie,  czy  można by było  wstawić  znak zakaz  wjazdu

powyżej  3,5 t.  Przy rozbudowie drogi wojewódzkiej  mogą jeździć  tamtędy ciężkie samochody,

a na tym odcinku jest położony cienki asfalt i nie chcieliby, aby był rozjechany. Droga to nie należy

do gminy ale asfalt jest położony i prosiłby, aby nad tą sprawą się pochylić.

Przewodniczący obrad R. Łuka powiedział, że jest to słuszna uwaga, ponieważ powiedział, że sesje

Rady Miejskiej będą odbywały się w ostatni piątek miesiąca. Natomiast teraz nie udało się zrobić

posiedzenia  sesji  w  piątek.  Ze  swojej  strony  przeprasza  i  na  przyszłość  chciałby  powiedzieć,

że takie sytuacje mogą się zdarzyć, ponieważ plany swoje, a życie swoje. 

Alina  Chełkowska  –  Radca  Prawny  powiedziała,  że  tak  w  kwestii  przypomnienia  radni

są w punkcie wolne głosy, a interpelacje, wnioski i zapytania składa się na piśmie. 

Ad. 11 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 13:25 Przewodniczący Rady

zamknął V sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.
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Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska      Przewodniczący Rady
podinsp. ds. obsługi rady gminy            (-) Roman Łuka
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